
P r o t o k ó ł  Nr VII 
 

 sesji Rady Gminy, która odbyła się w dniu 28 marca 2011 r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy w Szydłowie. Obrady rozpoczęły się o godz. 800,               

a zakończyły o godz. 1040. W obradach sesji uczestniczyło 12 radnych, na ogólną 
liczbę 15 radnych. 
 Lista obecności radnych jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 
 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego Rady Gminy Szydłów. 
4. Ślubowanie radnego. 
5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
6. Zapytania i interpelacje radnych. 
7. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG.  
8. Sprawozdanie z działalności Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w Szydłowie 

za 2010 rok. 
9. Przyjęcie sprawozdań z wykonania planów finansowych za 2010 rok: 

a. Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Szydłowie, 
b. Gminnej Biblioteki Publicznej, 
c. Gminnego Centrum Kultury, 
d. Zakładu Gospodarki Komunalnej w Szydłowie. 

10.  Zatwierdzenie planów finansowych na 2011 rok: 
a. Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Szydłowie, 
b. Gminnej Biblioteki Publicznej, 
c. Gminnego Centrum Kultury, 
d. Zakładu Gospodarki Komunalnej w Szydłowie. 

11.  Sprawozdanie z działalności stałych komisji Rady Gminy za 2011 rok. 
12.  Zatwierdzenie rocznych planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2011 rok. 
13.  Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmian w budżecie gminy na 2011 rok oraz zmiany uchwały Nr V/19/2011 Rady   
  Gminy Szydłów z dnia 28 lutego 2011 roku w sprawie uchwalenia budżetu  
  Gminy Szydłów na 2011 rok, 
- wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowego dróg, których   
  właścicielem i zarządcą jest Gmina Szydłów, 
- w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2012 rok  
  środków stanowiących fundusz sołecki, 
- określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli  
  realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk  
  o różnym obowiązkowym wymiarze godzin, 
- zmian w Uchwale Nr XVII/80/2004 Rady Gminy Szydłów z dnia 29 lutego 2004 r.  
  w sprawie zarządzania poboru od osób fizycznych w drodze inkasa należności  
  pieniężnych pobieranych w formie łącznego zobowiązania pieniężnego, podatku  
  rolnego, podatku leśnego oraz podatku od nieruchomości, określenia  
  inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso, 
- trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu  
  Interdyscyplinarnego w Szydłowie oraz szczegółowych warunków jego       
  funkcjonowania,  
- uzupełnienia składów osobowych stałych komisji RG, 
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- wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Szydłów w drodze zakupu od pani      
        Marii Kogut niezabudowanych nieruchomości  gruntowych. 
14. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
15.  Wolne wnioski i informacje, 
16.  Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 1. 
 
Obrady VII sesji Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący 
Rady Gminy – pan Janusz Juszczak, który powitał obecnych na sesji radnych oraz: 
Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, pracowników UG, dyrektorów i kierowników 
jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów, mieszkańców Szydłowa. 
 
Ad. 2. 
 
Na podstawie listy obecności radnych przewodniczący RG stwierdził quorum 
uprawniające Radę Gminy do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym proponowany porządek obrad VII 
sesji RG i poprosił radnych o zgłaszanie wniosków, co do jego zmian lub 
uzupełnienia. Jednocześnie sam powiedział, że na dzisiejszej sesji będziemy 
przyjmować 2 protokoły, tj. z sesji Nr V odbytej w dniu 28.02.2011 r. i Nr VI z dnia      
8.03.2011 r. 
Pani Skarbnik Gminy poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad uchwały                
w sprawie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2011-
2020. Wyjaśniła, że w prognozie nie zmieniła się kwota długu ani pozostałe wielkości 
ujęte w WPF ale w telefonicznej rozmowie z Regionalną Izbą Obrachunkową             
w Kielcach ustalono, że załącznik Nr 3 do tej uchwały – „Objaśnienia do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2011- 2020” nie może być podpisany 
przez Wójta Gminy, a tak zdarzyło się w naszej uchwale podjętej w dniu 28 lutego 
2011 r. Uchwała ta  musi zostać podjęta jako pierwsza i będzie miała numer                 
VII/ 25/ 2011.  
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, że aby nie robić zamieszania                       
w pozostałych numerach, to uchwała z proponowanym Nr VII/ 25/ 2011 w sprawie 
zmian w budżecie Gminy Szydłów na 2011 rok oraz zmiany uchwały Nr V/ 19/ 2011 
Rady Gminy Szydłów z dnia 28 lutego 2011 roku w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Szydłów na 2011 rok zostanie podjęta jako ostatnia z numerem VII/ 33/ 2011.  
Poinformował również, że radni dostali dziś projekt uchwały Nr VII/ 26/ 2011 r., gdyż 
w § 1 pkt. 3 dopisane zostało określenie: „z wyjątkiem schodów i utwardzonych 
wjazdów do posesji” oraz został dopisany jeden paragraf o treści: „Powyższe 
przepisy stosuje się do spraw wszczętych po wejściu w życie niniejszej uchwały”. 
Pozostała treść uchwały pozostała bez zmian.  
W przeprowadzonym głosowaniu jawnym zaproponowane wnioski zostały przyjęte 
jednogłośnie.  
Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad wraz  
z dokonanymi zmianami i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym, porządek obrad 
VII sesji został przyjęty jednogłośnie.  
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Ad.3 . 
  
Przewodniczący obradom RG poprosił przewodniczącego Gminnej Komisji 
Wyborczej w Szydłowie o wręczenie nowemu radnemu, który jest obecny na swojej 
pierwszej sesji RG zaświadczenia o wyborze na radnego. 
Pani Anna Chojecka – przewodnicząca GKW wręczyła radnemu Tadeuszowi Gracy 
zaświadczenie o wyborze i pogratulowała wyboru na radnego.  
 
Ad. 4.  
 
W tym punkcie porządku obrad radny Tadeusz Graca złożył ślubowanie jakie 
przewiduje ustawa o samorządzie gminnym i którego złożenie jest warunkiem objęcia 
mandatu radnego RG. 
Ślubowanie zostało złożone w ten sposób, iż Przewodniczący RG odczytał rotę 
ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję 
uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na 
względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”, a następnie radny T. Graca 
powstając wypowiedział słowo „ślubuję” dodając słowa :Tak mi dopomóż Bóg”..  
W ten sposób radny T. Graca objął mandat radnego i obecnych na sesji jest 12 
radnych. 
 
Ad. 5. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęły 
pisemne wnioski lub zastrzeżenia co do treści protokołów z poprzednich sesji, tj. Nr V 
z dnia 28.02.2011 r. i Nr VI z dnia 08.03.2011 r. Poprosił radnych aby w protokole Nr 
5 w punkcie 3 dokonali stosownej poprawki: w wersie, iż uchwała została 
przegłosowana jednogłośnie, a w rzeczywistości 10 głosów było „za” zamiast 2 
głosów „wstrzymujących się” powinien być 1 głos wstrzymujący, a zamiast 1 
„przeciw” prawidłowo powinno być 2 „przeciw”. 
W przeprowadzonym przez Przewodniczącego RG głosowaniu jawnym w kolejności 
protokół Nr 5 i Nr 6 zostały jednogłośnie przyjęte.  
 
Ad. 6. 
 
W tym punkcie porządku obrad radni zgłosili następujące zapytania i interpelacje: 
- radny T. Graca zgłosił, że droga na Kotuszów jest niszczona przez wywiezioną   
  ziemię, która prawdopodobnie pochodzi z parkingu, zapytał również czy droga           
  w kierunku Korytnicy będzie dalej robiona gdyż dotychczas został  zrobiony odcinek  
  w środku drogi, 
- radny Krzysztof Fit prosi aby ustawić znak drogowy z ograniczeniem tonażu, 
- Przewodniczący RG – zgłosił potrzebę ustawienia znaku drogowego  
  zaznaczającego kierunek do Kotuszowa, kiedyś taki znak był zamontowany,               
  a w związku  z tym, iż zbliża się okres turystyczny i znak jest potrzebny, 
- radny Jerzy Klamczyński – zapytał  dyrektora SPZOZ czy byłaby możliwość aby        
  w soboty Ośrodek Zdrowia był czynny przez 1 godz. by pielęgniarka mogła dać  
  zastrzyk mieszkańcom, którzy mają zlecone takie leczenie, dodał również, iż  
  mieszkaniec ul. Rynek - pan Stanisław Nowiński interweniuję w sprawie rury  
  ściekowej wykonanej kanalizacji. 
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Ad. 7.  
 
Wójt Gminy złożył sprawozdanie z prac między sesjami RG i tak powiedział: 
- po ostatniej sesji odbyło się posiedzenie Rady Społecznej SPZOZ w Szydłowie, 
- kilkakrotnie wyjeżdżał do Powiatowego Urzędu Pracy w sprawie stażystów i prac 

interwencyjnych, 
- dobiega końca kampania wyborcza sołtysów i rad sołeckich, pozostało  tylko do 

odbycia zebranie wiejskie w sołectwie Grabki Duże, 
- odbył spotkanie z doktorem Jastrzębskim w sprawie monografii Szydłowa,  
- inwestycje w Rynku idą w miarę sprawnie, są utrudnienia z poruszaniem się          

i z przejazdem przez Rynek, ale tak musi być, 
- uczestniczył w  szkoleniu w Sielpi i dowiedział się, że mieszkańcy muszą 

obowiązkowo dopłacać do kanalizacji, tam gdzie jest ona robiona, 
- w związku z fałszywym pismem miał około 50 telefonów z Polski i jest dobrej 

myśli, że sprawa się wyjaśni kto to napisał, 
- poinformował, że do chwili obecnej Komitet Organizacyjny Święta Śliwki nie 

rozliczył się z imprezy i będzie zmuszony podejmować inne działania w tej 
sprawie. 

Wójt poprosił wszystkich sołtysów aby po obradach sesji pozostali na krótkie 
spotkanie w sprawie rozwożenia rumoszu. 
 
Ad. 8.  
 
Pani Stanisława Zawada – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
przedstawiła informację z działalności GOPS za 2010 rok. Informacja stanowi 
załącznik do protokołu sesji. Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionej 
informacji i w głosowaniu jawnym informacja z działalności GOPS za 2010 r. została 
przyjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 9. 
 
W tym punkcie porządku obrad jako pierwsza zabrała głos pani Anna Strugalska –
Zygmunt – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej              
w Szydłowie i przedstawiła sprawozdanie z wykonania planu finansowego zakładu za 
2010 r.  
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Pytań i uwag dotyczących sprawozdania nie było i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym zostało ono przyjęte jednogłośnie.  
Następnie, pani Iwona Baran – kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej przedstawiła 
sprawozdanie z wykonania planu finansowego GBP w Szydłowie za 2010 r.  
Sprawozdanie to również stanowi załącznik do protokołu sesji. Pytań i uwag nie było      
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym sprawozdanie przyjęto jednogłośnie.  
Sprawozdanie z wykonania planu finansowego Gminnego Centrum Kultury za        
2010 r. przedstawiła dyrektor GCK – pani Maria Stachuczy. 
Sprawozdanie to stanowi załącznik do protokołu sesji. Pytań i uwag nie było                    
i w głosowaniu jawnym zostało ono przyjęte jednogłośnie.  
Jako ostatnie sprawozdanie z wykonania planu finansowego Zakładu Gospodarki 
Komunalnej za 2010 r. przedstawiła kierownik ZGK – pani Małgorzata Samborska. 
Sprawozdanie również stanowi załącznik do protokołu sesji.  
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Przewodniczący RG zapytał kierownika ZGK jak wygląda sprawa planowanej 
inwestycji.  
Pani Małgorzata Samborska odpowiadając stwierdziła, że budowa wodociągu Potok 
jest już przygotowana. Nastąpiło geodezyjne wyznaczenie jego przebiegu w terenie 
na odcinku 1 km. Materiały potrzebne do budowy wodociągu są złożone na posesji    
w Potoku.  
Budowa ruszy po 1 kwietnia br. Pani kierownik ZGK zwróciła się do Rady Gminy         
o udzielenie dotacji na budowę wodociągu, gdyż w budżecie ZGK mają tylko 70.000 
zł przeznaczone na budowę wodociągu. 
Więcej pytań i uwag nie było i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym 
sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.   
 
Ad. 10. 
 
Pani Anna Strugalska - Zygmunt – dyrektor SPZOZ w Szydłowie przedstawiła plan 
finansowy zakładu na 2011 r. Pani dyrektor wyjaśniła, że nastąpiła zmiana w planie 
finansowym zakładu w porównaniu z planem, który radni dostali na posiedzenie 
komisji RG - w pozycji 12 było określenie: „remont Ośrodka Zdrowia w Potoku”,          
a teraz jest określenie „ zakupy inwestycyjne”.  
Plan finansowy stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji. Pytań i uwag nie 
było i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym plan finansowy SPZOZ na 2011 r. 
został przyjęty jednogłośnie.  
Następnie pani Iwona Baran – kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej przedstawiła 
plan finansowy na 2011 r.  
Plan finansowy stanowi załącznik do protokołu. Pytań i uwag dotyczących planu 
biblioteki nie było i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym plan finansowy GBP na 
2011 r. został przyjęty jednogłośnie.  
Plan finansowy Gminnego Centrum Kultury przedstawiła dyrektor – pani Maria 
Stachuczy. Plan finansowy stanowi załącznik do protokołu. Radni nie zgłosili pytań 
lub uwag do przedstawionego planu i w głosowaniu jawnym plan finansowy GCK na 
2011 r. został przyjęty jednogłośnie.  
Jako ostatnia plan finansowy na 2011 r. przedstawiła pani Małgorzata Samborska – 
kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Szydłowie. Plan finansowy stanowi 
załącznik do protokołu sesji.  Pytań i uwag dotyczących planu nie było                          
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym został on przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 11. 
 
W tym punkcie porządku obrad przewodniczący stałych komisji Rady Gminy 
przedstawiali kolejno sprawozdania z działalności podległych im komisji za 2010 r. 
I tak jako pierwszy sprawozdanie złożył radny Leszek Wójcik – z-ca 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej gdyż Przewodniczący Komisji był nieobecny 
na sesji. 
Jako drugi sprawozdanie przedstawił radny Ryszard Sadłocha – Przewodniczący 
Komisji Budżetu. 
Następnie sprawozdanie przedstawiła radna Karolina Bzówka – Przewodnicząca 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Gminy. Jako ostatni sprawozdanie 
przedstawił radny Jastrząb Ireneusz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa             
i Porządku Publicznego.  
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Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o zgłaszanie pytań i uwag 
dotyczących sprawozdań. Radni nie zgłosili pytań do przedstawionych sprawozdań       
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym sprawozdania z działalności stałych 
komisji Rady Gminy za 2010 rok zostały przyjęte jednogłośnie - 12 głosów „za”. 
 
Ad. 12.  
 
Roczne plany pracy stałych Komisji RG na 2011 r. przedstawili kolejno 
przewodniczący poszczególnych Komisji. 
Jako pierwszy radny Leszek Wójcik – Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
następnie radny Ryszard Sadłocha – Przewodniczący Komisji Budżetu i radna 
Karolina Bzówka – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji 
Gminy oraz radny Ireneusz Jastrząb – przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa          
i Porządku Publicznego. 
Pytań i uwag dotyczących planów pracy nie było i w przeprowadzonym przez 
przewodniczącego głosowaniu jawnym zostały one zatwierdzone jednogłośnie – 12 
głosów „za”.  
Plany pracy są załącznikami do protokołu.  
 
Ad. 13. 
 
W tym punkcie porządku obrad Rada Gminy przystąpiła do rozpatrywania                    
i uchwalania projektów uchwał. 
Pierwszy projekt uchwały jaki został przedstawiony przez przewodniczącego obrad 
dotyczył zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2011-
2020. Przewodniczący obrad poprosił Skarbnika Gminy o szczegółowe wyjaśnienie.   
Skarbnik Gminy – pani Alicja Kłonicka zabierając głos wyjaśniła, że w przedkładanej 
uchwale nie zmieniła się kwota długu ani pozostałe wielkości ujęte w WPF ale           
w trakcie telefonicznych konsultacji  z Regionalną Izbą Obrachunkową  w Kielcach 
ustalono, że załącznik Nr 3 do tej uchwały – „Objaśnienia do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szydłów na lata 2011- 2020” nie może być podpisany przez Wójta 
Gminy, a tak zdarzyło się w uchwale podjętej na sesji w dniu 28 lutego 2011 r.  
Uwag lub zastrzeżeń do projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym uchwała została przyjęta jednogłośnie – 12 głosów „za”.  
 

U C H W A Ł A Nr VII/ 25/ 2011 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Następny projekt przedstawiony przez przewodniczącego obrad dotyczył 
zatwierdzenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowego dróg, których 

właścicielem i zarządcą jest Gmina Szydłów. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że obowiązek ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego dróg gminnych wynika z ustawy o drogach publicznych i przedkładany 
projekt uchwały wypełnia zalecenia tych przepisów. 
Projekt uchwały był przedstawiany na wspólnym posiedzeniu komisji RG, a uległ 
zmianie poprzez dopisanie w § 1 pkt 3 – określenia: „z wyjątkiem schodów                  
i utwardzonych wjazdów do posesji”  i dodanie § 5 – „Powyższe przepisy stosuje się 
do spraw wszczętych po wejściu w życie niniejszej uchwały”.  
Uwag lub zastrzeżeń do projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę – 12 głosów „za”.  
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U C H W A Ł A Nr VII/ 26/ 2011 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie nie 
wyrażenia zgody na wyodrębnienie z budżecie gminy na rok 2012 środków 
stanowiących fundusz sołecki. 
Wójt Gminy powiedział, że ustawa z dnia 20 lutego 2009 roku o funduszu sołeckim 
daje możliwość wyodrębnienia w budżecie gminy środków, które stanowią fundusz 
sołecki. Rada Gminy rozstrzyga o wyodrębnieniu w budżecie gminy środków 
stanowiących fundusz podejmując uchwałę, w której wyraża zgodę albo nie wyraża 
zgody na wyodrębnienie funduszu na dany rok budżetowy. Jeśli Rada Gminy podjęła 
by taką uchwałę to musielibyśmy w budżecie wygospodarować 160.000 zł, a w chwili 
obecnej nie mamy możliwości aby taką kwotę wygospodarować.  
Sołtys z Szydłowa wyraził swoją opinię w obronie funduszu sołeckiego i poprosił          
o 5 minut przerwy aby mógł porozumieć się z pozostałymi sołtysami. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że nie ma sensu robić przerwy, gdyż temat 
ten był dyskutowany na wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady Gminy i fundusz 
będzie w przyszłości utworzony ale dziś nie ma możliwości finansowych utworzenia 
tego funduszu. 
Sołtys z Szydłowa powiedział, że na każde sołectwo 40 % zebranego podatku 
rolnego powinno być przeznaczone na fundusz i w Szydłowie powinno to być około 
30.000 zł.  
Wójt Gminy powiedział, że był na spotkaniu Wójtów  w Sielpi i z tego co się 
zorientował niecałe 50 % gmin tworzy taki fundusz. Obiecał, że w obecnej kadencji 
fundusz sołecki zostanie wyodrębniony w budżecie gminy ale dziś nie możemy 
podjąć uchwały o jego utworzeniu. 
Innych  pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie było.                          
W przeprowadzonym głosowaniu Rada Gminy większością głosów uchwaliła tę 
uchwałę - 11 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 
 

U C H W A Ł A Nr VII/ 27/ 2011 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Z kolei – Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 
realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym 
obowiązkowym wymiarze godzin. 
Pan Mariusz Misterkiewicz – p.o. Dyrektora ZOS wyjaśnił, że zgodnie z art. 42 ust. 7 
punkt. 3 ustawy – Karta Nauczyciela organ prowadzący szkołę, określa tygodniowy 
wymiar zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki 
określone dla stanowisk o różnym tygodniowym  obowiązkowym  wymiarze zajęć.  
Z uwagi na fakt, że w szkołach Gminy Szydłów zachodzi konieczność zatrudnienia 
nauczycieli realizujących zajęcia o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze 
godzin zasadne jest podjęcie uchwały przez Radę Gminy.  
Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały i w przeprowadzonym 
przez Przewodniczącego RG głosowaniu jawnym, uchwała została uchwalona 
jednogłośnie - 12 głosów „za”. 
 

U C H W A Ł A Nr VII/ 28/ 2011 
(o treści jak w załączeniu) 
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Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym kolejny projekt uchwały 
przygotowany na dzisiejszą sesję Rady Gminy w sprawie zmian w Uchwale Nr XVII/ 
80/ 2004 Rady Gminy Szydłów z dnia 29 lutego 2004 r. w sprawie zarządzania 
poboru od osób fizycznych w drodze inkasa należności pieniężnych pobieranych        
w formie łącznego zobowiązania pieniężnego, podatku rolnego, podatku leśnego 
oraz podatku od nieruchomości, określenia inkasentów oraz wysokości 
wynagrodzenia za inkaso.  
Pani Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w trakcie wyborów sołtysów i rad 
sołeckich, które odbyły się w I kwartale br. w kilku sołectwach gminy wybrano nowych 
sołtysów. 
Proponowana zmiana uchwały Rady Gminy Szydłów Nr XVII/ 80/ 2004 jest 
dostosowaniem tego aktu prawnego do stanu rzeczywistego, co pozwoli na realizację 
np. zobowiązań finansowych w stosunku do osób pełniących te funkcje.  
Radni nie zgłosili uwag lub zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały               
i Przewodniczący RG poddał projekt pod głosowanie. W przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę - 12 głosów „za”. 
   

U C H W A Ł A Nr VII/ 29/ 2011 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Kolejnym projektem uchwały przedstawionym przez Przewodniczącego Rady Gminy 
była uchwała w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego w Szydłowie oraz szczegółowych warunków jego 
funkcjonowania.  
Pani Stanisława Zawada – kierownik GOPS wyjaśniła, że przepisy ustawy z dnia 29 
lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie nakładają na Gminę obowiązek 
podejmowania działań na rzecz przeciwdziałania przemocy w rodzinie,                         
w szczególności w ramach pracy w zespole interdyscyplinarnym, który realizuje 
działania określone w gminnym programie przeciwdziałania przemocy w rodzinie 
oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie. Zadaniem zespołu interdyscyplinarnego jest 
integrowanie i koordynowanie działań podmiotów oraz specjalistów w zakresie 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie, w szczególności przez: 
1) diagnozowanie problemu przemocy w rodzinie, 
2) podejmowanie działań w środowisku zagrożonym przemocą w rodzinie mających 

na celu przeciwdziałanie temu zjawisku, 
3) inicjowanie interwencji w środowisku dotkniętym przemocą w rodzinie, 
4) rozpowszechnianie informacji o instytucjach, osobach i możliwościach udzielenia 

pomocy w środowisku lokalnym,  
5) inicjowania działań w stosunku do osób stosujących przemoc w rodzinie. 
Uwag lub zastrzeżeń do projektu uchwały nie i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę.  
 

U C H W A Ł A nr VII/ 30/ 2011 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Następny projekt uchwały przygotowany na dzisiejszą sesję RG  dotyczył 
uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Szydłów. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że do chwili obecnej nie było możliwe powołanie stałych Komisji 
RG w pełnych składach osobowych z powodu wakatu mandatu radnego. W dniu       
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13 marca br. w wyborach uzupełniających pan Graca Tadeusz został wybrany na 
radnego RG w obecnej kadencji.  
Na wspólnym posiedzeniu Komisji RG zaproponowano do Komisji Rewizyjnej 
radnego Tadeusza Gracę. Radny Tadeusz Graca obecny na dzisiejszej sesji 
powiedział, że wyraża zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej.    
Uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę – 12 głosów „za”.  
 

U C H W A Ł A Nr VII/ 31/ 2011 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że pani Skarbnik Gminy, po 
przeanalizowaniu projektów uchwał stwierdziła, że musi nastąpić zmiana numerów 
dwóch ostatnich uchwał: jako ostatnia z nr 33 będzie uchwała  w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie przez Gminę Szydłów w drodze zakupu od pani Marii Kogut 
niezabudowanych nieruchomości gruntowych natomiast nr 32 będzie dotyczył 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Szydłów na 2011 rok oraz zmiany 
uchwały Nr V/ 19/ 2011 Rady Gminy Szydłów z dnia 28 lutego 2011 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Szydłów na 2011 r.  
Przewodniczący RG poprosił Skarbnika Gminy o szczegółowe wyjaśnienie 
dokonywanych zmian. 
Pani Alicja Kłonicka - Skarbnik Gminy zabierając głos szczegółowo omówiła zmiany 
jakie zostały przygotowane na dzisiejszą sesję RG i tak:  
W planie dochodów wprowadza się następujące zmiany: 
- dział 750 - Administracja publiczna - rozdz. 75056 § 2010 zwiększa się o 9.889 zł,  
  zgodnie z pismem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 02.03. 2011 r.   
  o narodowym spisie powszechnym ludności i mieszkań w 2011 r.  
W planie wydatków wprowadza się następujące zmiany: 
- dział 600 - Transport i łączność - wydatki zmniejsza się o kwotę 255.000 zł:  
   - rozdział 60095 § 6050 - o 155.000 zł - parking przy ul. Cmentarnej w Szydłowie,  
   - rozdział 60016 § 6050 - o 100.000 zł - remont nawierzchni dróg gminnych              
     w Szydłowie. 
Zabezpiecza się wydatki w kwocie 15.000 zł na zakup działki w Szydłowie  
- z rezerwy ogólnej. 
Dział 630  -Turystyka - rozdział 63003 zwiększa się o kwotę 4.936 zł 
z przeznaczeniem na składkę członkowską do Stowarzyszenia Świętokrzyski Karp - 
z rezerwy ogólnej. 
Dział 750 Administracja publiczna: 
- rozdział 75022 - Rady Gminy - zwiększa się o kwotę 861 zł z przeznaczeniem na 

szkolenia radnych z rezerwy ogólnej,  
- rozdział 75023 - Urzędy Gminy - dokonuje się przeniesienia pomiędzy 

paragrafami o kwotę 1200 zł ze składek na ubezpieczenia społeczne na PFRON, 
- rozdział 75056 - zwiększa się o kwotę 9.889 zł na przeprowadzenie spisu 

powszechnego ludności i mieszkań w 2011 roku - z dotacji GUS, 
Dział 758 - Różne rozliczenia - rozdział 75818 zmniejsza się rezerwę ogólną o kwotę 
20.797 zł.  
Dział 852 - Opieka Społeczna - w rozdziale 85219 dokonuje się przeniesienia 
pomiędzy paragrafami o kwotę 984 zł. 
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Dział 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - rozdział 92120 zwiększa się 
o kwotę 255.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie krawężników granitowych wokół 
Rynku.  
Radny Tadeusz Graca  zapytał czy jest konieczność należenia do Stowarzyszenia 
Świętokrzyski Karp i płacić składki. Natomiast odczytał pismo, które otrzymał przed 
sesją  od Rady Rodziców Gimnazjum gdzie jest potrzeba zakupu monitoringu do 
Gimnazjum.  
Wójt Gminy powiedział, że Rada Gminy może podjąć uchwałę o rezygnacji ze 
Stowarzyszenia, a jeżeli chodzi o monitoring będzie prowadził rozmowy w tej sprawie 
 i być może otrzymamy pomoc finansową na zamontowanie monitoringu w 
Gimnazjum. 
Bardziej niewiadomą jest przynależność do Ekologicznego Związku Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi w Rzędowie - do tego związku należymy już dość dawno, 
wydaliśmy już około 200.000 zł i nie wiadomo co będzie dalej z tym związkiem. 
Innych uwag lub zastrzeżeń do projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym uchwała została przyjęta jednogłośnie - 12 głosów „za”.  
 

U C H W A Ł A Nr VII/ 32/ 2011 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Ostatnim projektem uchwały dzisiejszej sesji był projekt w sprawie wyrażenia zgody 
na nabycie przez Gminę Szydłów w drodze zakupu od pani Marii Kogut 
niezabudowanych nieruchomości gruntowych. Wójt Gminy wyjaśnił, że zakup 
nieruchomości od pani Marii Kogut o łącznej powierzchni 0,88 ha zwiększy zasób 
mienia komunalnego i pozwoli na wykonanie drogi dojazdowej do pól w Szydłowie. 
Radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały  
i przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie - 
12 głosów „za”. 
 

U C H W A Ł A Nr VII/ 33/ 2011 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Ad. 14. 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Wójt Gminy i tak powiedział: 
- w sprawie ziemi na drodze do Kotuszowa – zostało wysłane pismo do ZDP               
  w Staszowie, 
- droga w kierunku Korytnicy - na dzień dzisiejszy nie widzi możliwości aby dalej  
  można było tą drogę robić, natomiast mieszkańcy zaoferowali się, że przepusty  
  zrobią sami.  
  Radny Tadeusz Graca zapytał dlaczego remont tej drogi rozpoczęto od środkowego    
  odcinka  o długości 250 m,a nie od strony Korytnicy czy od ulicy Rakowskiej. 
  Z-ca Przewodniczącego RG odpowiedział, że w sprawie remontu tego odcinka drogi    
  były czynione uzgodnienia z właścicielami działek położonych wzdłuż drogi                     
  i ustalono, że ten odcinek drogi pod górę był najbardziej nieprzejezdny.  
- w sprawie znaków drogowych – odpowiednie pisma zostaną wysłane do  
  kompetentnych władz, 
Dyrektor SPZOZ – pani Anna Strugalska - Zygmunt wyjaśniła, że placówki służby 
zdrowia czynne są 5 dni w tygodniu  do godz. 1800, a po tej godzinie wszystko można 
załatwiać w Staszowie na pogotowiu.  
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Wójt powiedział, że na zebraniu w Potoku mieszkańcy domagali się, że w przypadku 
urlopu lekarza powinien być zatrudniony lekarz na zastępstwo tak aby również  
w Potoku mógł przyjmować pacjentów. Dyrektor SPZOZ wyjaśniła, że Potok jest tylko 
filią,  a macierzystą placówką jest Szydłów i mieszkańcy w każdym dniu mogą 
dojechać do Szydłowa gdzie będą przyjęci przez lekarza bez problemu. Natomiast 
nie ma możliwości aby na zastępstwo można było zatrudnić innego lekarza, gdyż jest 
duży brak personelu medycznego. 
 
Ad. 15. 
 
W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 
- mieszkanka Szydłowa – pani Irena Kobryn powiedziała w sprawie kanalizacji, że  
  mieszkańcy nie są dostatecznie poinformowani o szczegółach budowy. 
  Na jej działce ma być 5 studzienek, o których nikt jej nie poinformował. Złożyła 
  2 oświadczenia wyrażające zgodę na przebieg sieci pod warunkiem, że pozostali  
  mieszkańcy również wyrażą zgodę. 
  W chwili gdy się dowiedziała o lokalizacji studzienek na jej działce złożyła pismo do  
  UG, które zostało przekazane do projektanta bez jej wiedzy. A gdy zapytała pana  
  Machnika – pracownika UG, to odpowiedział jej, że nie mają o czym rozmawiać. 
  Pan Machnik natomiast wyjaśnił, że zgodnie z umową oświadczenia lub inne pisma   
  dotyczące kanalizacji są przekazywane do Biura Projektowego, które zgodnie  
  z umową opracowuje projekt oraz dokonuje niezbędnych zmian, do których są  
  potrzebne oświadczenia i pisma. 
  Przewodniczący RG zapytał w jakim okresie czasu temat budowy kanalizacji się   
  rozstrzygnie.  
  Wójt Gminy odpowiedział, że nie ma pieniędzy na wykonanie sieci kanalizacyjnej  
  przy pomocy przecisków pod drogami i placami i w związku z tym 18 mieszkańców  
  będzie od kanalizacji odcięte. 
  Rada Gminy dała 30.000 zł na przeprojektowanie kanalizacji i to też nic nie dało.   
  Mieszkaniec Szydłowa pan Adam Gniewkiewicz – powiedział, że jako organizator  
  Święta Śliwki nie zgadza się z wypowiedzią Wójta Gminy bo wie, że Komitet Święta  
  Śliwki złożył do UG rozliczenie z dotacji jaką otrzymał z Urzędu Gminy i z Urzędu    
  Marszałkowskiego. Wójt Gminy natomiast upiera się i chce rozliczenia całej  
  imprezy, a Komitet powiedział, że nie musi Wójtowi przekazywać takiego  
  rozliczenia.  
  Wójt Gminy powiedział, że organizatorem Święta Śliwki jest zawsze Urząd Gminy  
  i Komitet w ciągu miesiąca powinien rozliczyć się z całej imprezy.   
  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał radnym o składaniu oświadczeń     
  majątkowych. 
 
Ad. 16. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad sesji został w pełni 
zrealizowany i dokonał zamknięcia obrad VII sesji Rady Gminy Szydłów.  
 
 
      Protokołowała 
 
Teresa Kaniszewska 


